
Referat FAU-møte Grünerløkke skole, tirsdag 
 

1. Gjennomgang agenda 
 

2. Oppmøte: 
1a Emma Hesselroth 
1b Eirik Tormodsrud 
1c Emil Huster 
1d Karoline Seglem 
2c Inga Semmingsen 
2d Mared Rosland 
3a Jan Erik Bangsund 
3b Ane Brohaug 
4c Emil Huster 
5a Hanne Nilsen 
5c Kristine Strøm 
6a Emma Hesselroth 
6b Wenche Viktorsdatter 

 
3. Orientering ved rektor 

Cathrine går in på sitt 4.e år som rektor på Grünerløkka skole. 
En ny ansatt denne høsten, ellers stabil stab. Mange søkere på den stillinga og det tyder på at Grünerløkka skole 
er et populært sted at arbeide på. Faglærte lærer i alle stillinger.  
 
Timeplanen er lagt om denne høsten. Anledningen er at ha god plass, trygg miljø og god oversikt på alle elever. 
Da kan halvparten ha store fri omgangen. Forrige år trengtes mye «add hock» tiltak som man med dette håper 
på at unngå. Gi barna mer plass i skolegården og mer rolig friminutt. 
Storefri og matpause er sammen. En time fri mitt på dagen. Ikke så oppdelt og mulighet for at kunne ha en god 
pause midt på dagen. 
Oppstart 08:00 gjelder for 5.e, 6,e og 7.e trinn. 5.e har en dag de begynner 08:00, men ikke alle klasser, 6.e har 
to dager og 7.e trinn har en dag. 
Anledningen var att planleggingen for faglærer på tvers fungerte bedre. Pusselspillet ble bedre til den store 
timekabalen. 
Det er mange flere skoler i Oslo som praktiserer skolestart 08:00. 
 
Innspill fra 5.e trinn var at det var mange forskjellige sluttider på skoledagene hvilket ble uheldig for «etter 
skole» aktiviteter. Cathrine mener at det kan være muligheter for tilrettelegging for det. 
 
Rektor ønsker at forelder som har sportsutstyr hjemme man ikke lenger har bruk for sendes til skolen sånn at de 
kan brukes på tur til dem som ikke har med. Skolen kommer at sende ut mer informasjon rundt dette. 
 
Rektor forteller at skolen kommer ha en felles tilnærming til lekser på skolen, det ska arbeides fram og kommer 
mer informasjon om det lengre frem. Det skall altså vurderes hvis lekser skal reduseres. 
 
Rektor forteller at den jobben som ble gjort i skolegården før sommeren blev godt tatt imot av alle ansatte på 
skolen. 
 

4. Orientering av Fau – leder. 
17 mai – er evaluert. Resultat av det gis videre til neste års komité.  
4.e trinn  arrangerer 17 mai på Grünerløkke skole. 
Vi trenger at 4:e trinn finner representanter til årets gjennomføring. 
 
Miljøet i Birkelunden.  
Skolen, foreldre i skolen og SALTO er enige i at vi deler en sterk bekymring når vold og konflikter foregår på 
steder som i Birkelunden, der alle skal ha det trygt og hyggelig.  



SALTO forteller at bydelens ansatte ute og de som mottar klager, samt vekterne, har inntrykk av at situasjonen i 
Birkelunden har vært stort sett rolig i år, og heldigvis langt roligere enn våren og sommeren 2021, men 
hendelser som de i juni, omtalt i media, var skremmende og sånt skall vi ikke ha i parkene våres. 
Bydelen vil fortsette å bidra inn i det forebyggende samarbeidet, med daglig tilstedeværelse av vektere, 
positive aktiviteter, oppsøkende arbeid og Rusken som sørger for at det er lyst og åpent. Det vil være 
forsterket, stasjonær tilstedeværelse av vektere etter skoletid alle hverdager fra skolestart 21.8 og fram til 
høstferien. 
Viktig at vi som bor på Grünerløkka melder ifra til politiet på 02800. 
 
 
 
Rekruttering for FAU styre for 23/24. Alla som har lyst at sitte med i styret skall melde ifra til 
faugruner@gmail.com. Viktig at flere i de lavere klassene trinnene melder seg da mage på styret snart går over 
til ungdomsskolen.  
Arbeidet består i hovedsak av seks møter i året, men bara engagemang og fantasi setter stop for hvor mye 
arbeide man legger ned. 
 

5. Dagravning: Dato er delt ut og 7.e klasse starter 11 september.  Vi kommer også trenge dagravner til 
Halloween 31 oktober og skoledisco (ikke satt dato) denne termin så det er fint at starta rekruttering 
til. 
 

 
 
 

6. Status levende gater 

Plan- og bygningsetaten beklaget at perioden før ferien ble så kort, men det jobbes med å få til en 
ny periode nå ganske snart, i samarbeid med skolen og Hjertesone. 

De er i hvert fall villige til å gi/låne oss to-tre store blomsterkasser som kan stå i gata foran 
hovedinngangen, for å hindre parkering (permanent) og myke opp og forskjønne. 

Ifm levende gater, ble det avholdt en veldig vellykket dugnad i vår, med store og synlige 
oppgraderinger i Falsens gate. Vi håper på mer permanente løsninger her, i samarbeid med 
Bymiljøetaten og Oslobygg. 

Det er også gjennomført dugnad rett før skolestart, hvor det ble fjernet titalls sekker med løv og 
møkk, vi plantet og malte opp asfalten til leker. 

I løpet av høsten kommer det et tre (liggende, til balanselek) og flere stubber i barkefeltene, og vi 
vurderer muligheten for benker på muren bak ballbingen, og rundt treet nedenfor. 

 

Framover/forøvrig: 

• Meldt inn farlig trapp ved ballbingen/barkeland til Bymiljøetaten, antakelig derfor de har 
satt i gang. 

• Hatt befaring med BYM vedr rengjøring av Falsens gt, da den er et glemt kapittel. Det lar 
seg ikke gjør pga store maskiner, og gata er heller ikke på feiekartet deres. Jeg ba dem se 
på alternative (manuelle) metoder, at dette ikke skal være foresattes dugnadsjobb. 

mailto:faugruner@gmail.com


• Har tigget BYM skog om et stort «nedfallstre», til balansering i «barkeland». Har også 
spurt om flere stubber. De svarte at det antakelig lar seg gjøre i løpet av høsten. 

• Vurderer muligheten for benker på murene bak ballbingen, og rundt treet nedenfor 
bingen (for å ivareta treet, det tråkkes på røttene + skape en hyggelig sitteplass).  

 
7. Status hjertesone 

Vi er godt i gang, oppstart innen et par mnd (vil ha enveis og parkeringsforbud på plass først). 
Følgende er gjort eller er rundt svingen: 

• Innsnevring ved Toftes gate (=fartsdempende) 

• Enveiskjørt gate iverksettes snart i Nissens gate (innkjøring forbudt fra Toftes) 

• Parkering forbudt på skolesiden i Nissens gate 

• Det blir blinkeskilt (30) i Toftes gate nedenfor Seilduksgata 

• Det blir målt opp nytt 30 i veibanen Toftes 

• Hyppigere fartsmålinger i Toftes er lovet (måler henger klar) 

• Oppmerksomhet og bedre skilting rundt Schleppegrells/Københavngata ifm byggeplassen 

• Bedre trikkeskilting (som på Olaf Ryes plass) i Thv Meyers/Seilduksgata  

• Oppmaling av overgangsfelt 

• Kortere ventetid ved rød mann i Toftes gt 

• All skilting i omkringliggende gater gjennomgås 

• Re oppmerking av gangfelt i Schleppegrells gate ved Toftes 

• Bedre belysning ved Køben/Malmøgata (men antakelig først neste år) 

• To store blomsterkasser utenfor hovedinngangen Nissens gate 

 
 

8. Status KORO-midlene  
I medio av september skall en workshop planlegges. Søknaden skal være ferdig innen februar 2024. Vi har 
penger til forprosjektet, men ennå ikke til det store prosjektet som altså skall søkes om. 
 

9. Skoledisco  
Ny komité skall etableres til nytt år. Det har blitt søkt og innvilget penger til årets disco. Vi trenger foreldre fra 4, 
5, 6 & 7 trinn. 
 

10. Mangfolds gruppe – Eirik & Karoline melder seg i gruppa som arrangerer. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


